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Träsk skola

Houtskärsnämnden 23.03.2021 § 18

 Under aktuella frågor informerade Christer Friis om läget för Träsk skola som
senast har behandlats på stadsstyrelsens sektions möte 3.2.2021 § 13 och på
stadsstyrelsens möte 1.3.2021 § 42.

 Tömningen av byggnaden påbörjas inom kort. Stadsstyrelsen har beslutat att
skolbyggnaden genomförs genom leasing av volymelement. Enligt utkastet till
leasingavtal är leasingtiden 10 år med en option på 5 + 5 år.

Beslut Houtskärsnämnden önskar att man ännu överväger möjligheten att förstora den
nya skolan genom att förlänga den med minst tre meter.

 Den nuvarande rumsdispositionen är fungerande, medan storleken på byggnaden
vållar bekymmer eftersom utrymmena är så små. Som ett exempel ska
lärarrummet på 20,5 m2 rymma kök, tre arbetsbord, pausutrymme för minst 5
personer, kopieringsmaskin samt förvaring av skolans arkiv och andra dokument
och material.
Houtskärsnämnden har redan tidigare (27.1.2021 § 4) föreslagit att bygget
förlängs med tre meter för att få en ändamålsenlig välfungerande helhet.

 Elevernas entré är mycket trång och överhuvudtaget har behovet av
gemensamma utrymmen inte alls beaktats. I nybyggda skolor brukar man planera
in också in lugna, trivsamma lärmiljöer för till exempel läsning och enskilt arbete.
Det finns plats för en soffa men det blir svårt att hitta en hörna för skolans
bibliotek och fler trevliga platser som lockar till läsning och höjer trivseln. Det är
också märkligt att anse att rum som är mindre än 30m2 kan anses fungera som
klassrum. Inne i något av de små klassrummen måste skolans instrument
(gitarrer, trumset, synt, piano) få plats. Skolans personal önskar att matsalen
förstoras så att ett område där kunde frigöras för musikundervisningen. En större
matsal ger också bra möjligheter för till exempel Kombi att använda den kvällstid
speciellt då matsalen kommer att utrustas med samma (föreläsnings)teknik som
klassrummen.

 Under processen har skolans personal kunnat påverka planritningen, och de
åsikterna har beaktats synnerligen väl. Personalen har ändå påpekat att
utrymmena är för små. Storleken på nybygget (m2) har av någon anledning varit
fastslagen från början och har därför inte kunnat påverkas. Med facit på hand
borde den ansvariga tjänstemannen i det här skedet kunna se att skolans
pedagogiska verksamhet blir lidande då det förhandsbestämda
kvadratmeterantalet inte är tillräckligt för att man ska kunna ha en praktiskt
fungerande skolvardag och möjlighet till flexibilitet gällande till exempel olika
lärmiljöer. Eftersom Houtskärsnämnden inte har hörts i frågan på förhand, bör
man istället nu beakta den inkomna kritiken. Klassrummen, entrén, aulan,
matsalen och lärarrummet behöver samtliga få något större yta.

 Nämnden vill ändå lyfta fram att det är mycket glädjande att det kommer en



nybyggd skola med modern teknik och inredning och att det är en stor och viktig
satsning på orten.
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